
                     單位：百分比；%

全體貨幣機構放款與投資 全體金融機構放款與投資2 調整後全體金融機構放款與投資3

Loans & investments of monetary

 financial institutions

Loans & investments of financial institutions Adjusted loans & investments of financial

institutions

5.20 4.28 4.06

4.61 2.74 2.68

3.89 2.26 2.34

4.82 4.66 4.50

5.39 4.73 4.54

4.96 5.83 5.56

6.79 7.06 6.66

8.39 7.68 7.18

6.38 5.13 4.88

6.58 5.91 5.64

6.73 5.47 5.20

6.86 5.52 5.25

6.38 5.13 4.88

5.37 4.21 4.04

5.52 4.47 4.28

5.76 4.63 4.44

5.55 4.49 4.32

6.33 5.28 5.05

5.55 4.67 4.49

6.34 5.61 5.35

6.02 5.25 5.02

5.80 5.23 4.99

5.93 5.61 5.35

6.27 5.83 5.55

6.58 5.91 5.64

6.95 6.40 6.09

7.43 6.74 6.40

7.30 6.75 6.41

 1 全體金融機構放款與投資所包含之證券投資係以原始取得成本為比較基礎，不含公允價值變動部分。

 2 係指全體貨幣機構、信託投資公司及人壽保險公司之放款與投資。　　　　　

 3 係指全體金融機構放款與投資加計全體貨幣機構轉列之催收款、轉銷呆帳及出售不良資產金額。

 1 Portfolio investments by financial institutions are accounted for on a cost basis, not revalued at fair value.

 2 Represents loans & investments of monetary financial institutions, investment and trust companies, and life insurance companies.

 3 Represents loans & investments of financial institutions adjusted for the nonaccrual loans reclassified, bad loans written-off and

 NPLs sold.
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37.　全　體　金　融　機　構　放　款　與　投　資　年　增　率1

ANNUAL GROWTH RATES OF LOANS & INVESTMENTS OF FINANCIAL INSTITUTIONS

年　月　底

End  of  month

109(2020)   12(Dec.)

110(2021)   12(Dec.)

103(2014)   12(Dec.)

104(2015)   12(Dec.)

105(2016)   12(Dec.)

－ 172 －


